
Respostes a la Ciutadania d’ICV-EUiA al Ple de 20-07-2011 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
“Són dues preguntes. Les preguntes són per a Esquerra Republicana i 
per a Iniciativa. 
 
Una, aviam si en aquesta legislatura tindreu més opció o com us ho fareu 
per escriure més coses a El Pont. Si hi ha prevista alguna cosa o podeu 
intervenir més. 
 
Bé, després de tot el que heu explicat avui volia preguntar si teniu alguna 
manera de poder-la posar en El Pont , perquè tota aquesta informació que 
ens heu donat aquí la sentim les persones d’aquí, en canvi El Pont el 
llegeix molta gent. Va bé contrastar les coses, llavors, si des de l’equip de 
govern hi ha una opinió de que es baixen els sous un 3.5 per cent i a més 
a més sumem el tres i mig que no ens apugem i llavors és un set, perquè 
és 3.5 i un 3.5 i aquestes coses, clar, sembla molt #. En canvi, tal com ho 
heu dit vosaltres, que la gent agafi el que vulgui, però m’ha semblat que 
aquí hem sentit una opinió contrastada del que pensa cadascú, i en canvi 
si llegeixes El Pont, si hagués estat només l’equip de govern el que 
domina i #, doncs queda poca cosa. Ja està.” 
 
 
 
El Sr. Vinyoles diu: 
“A veure, jo faré dues preguntes adreçades a tots els grups polítics. La 
primera és per què no s’ha inclòs la sol·licitud d’intervenció al ple feta per 
Boc de Biterna, que ja fa més d’un més se’ls va demanar una ampliació 
dels detalls de la pregunta, que van entregar en temps i forma, i s’ha 
donat l’argument que ha de passar per la comissió jurídica. Entenem que 
això no és una excusa vàlida, ja que si per part del sol·licitant ha complert 
els terminis, per part de l’Ajuntament s’haurien de complir igualment. 
 
I la segona pregunta és també adreçada a tots els grups. Si encara us 
sembla que # vosaltres tot # que hi ha al carrer, tota la inquietud i tot el 
descontent general, la reflexió és si us penseu que heu donat el canvi que 
pensem que ha de succeir, doncs bé, si ho penseu o no. nosaltres sí que 
pensem que hi ha d’haver un canvi, que la política s’allunya de la 
ciutadania, que la política de participació són simplement # de poder dir 
que és sobre la participació, quan no és una participació real, només cal 
veure aquí al ple, bé, ens hem estalviat l’escena del despertador, però ja 
s’amenaça amb tornar a l’escena del despertador si no s’acompleixen els 
minuts i tot això, bé, només demano que respongueu si heu reflexionat 
sobre això.” 
 
 
La Sra. Millà diu: 
“A veure, el tema de El Pont que ha preguntat el Jordi Raventós. A veure, des 
d’Iniciativa tenim la voluntat i les ganes, moltes ganes, que El Pont en aquest 



nou mandat i amb aquest canvi de correlació de forces esdevingui un veritable 
butlletí d’informació municipal, que sigui plural, que sigui obert, que sigui 
participatiu, que sigui més econòmic, que hauria de tenir fins i tot un altre 
format i una altra periodicitat, tot això són coses que encara n’hem de parlar.  
 
Que els protagonistes de El Pont han de ser els ciutadans i la ciutat, i no pas 
els polítics, però tot això, com dic, encara n’hem de parlar, perquè no hi ha 
hagut temps, de fet hem donat un marge de confiança per veure si això 
canviava, jo avui he vist El Pont , el primer Pont, i no m’ha semblat que hagi 
canviat massa, però bé, en tot cas estem en aquesta línia. 
 
Respecte a aquest Pont, una de les possibilitats que barallàvem a l’hora 
d’escriure l’article era el tema dels sous, i és possible que ho tornem a explicar 
allà o que expliquem el que ha passat en el ple. 
 
Respecta a la pregunta que... com era? Ah, sí, si les cassolades i tota aquesta 
moguda anava amb nosaltres, doncs sí que va amb nosaltres, i molt. Hem 
sentit el que dieu, ho compartim, estem disposats a defensar-ho de la manera 
que calgui, de les maneres possibles. Pensem que les propostes que heu fet, 
tot el moviment, les queixes, les exigències, que han mogut consciències, i que 
potser ara és el moment de moure les maneres de governar i que bé, esperem 
estar a l’alçada.” 
 
 
 
La Sra. Ibáñez diu: 
“Respecte a la proposició de Boc de Biterna, no en sabíem res, però ja és la 
segona vegada que ens trobem amb una proposició que no entra a l’ordre del 
dia. Entenem que no hi ha cap sentit perquè no hagi entrat en l’ordre del dia, 
entre altres coses perquè exigim uns terminis a la gent i no hi ha raó perquè 
l’Ajuntament no es compleixi. Estigui a la comissió de no sé què ni a cap lloc, 
és igual, si la comissió s’ha de reunir al vespre que es reuneixi, però els 
terminis s’han de complir i aquesta proposició havia d’estar entrada per a 
aquest ple.” 
 


